
Protokoll Styrelsemöte MiniGiraffen 2021-09-23

Närvarande: Lisa Edespong, Anna Gutenmark, Alexander Sundström, Lisa
Eneroth, Elin Elwin, Jonathan Siverskog, Martin Jakobsson och Sara
Johansson Andersson.

Byggplaner  Ekkällan - Smedstad 1:18

● Vid möte med representant från på Ryttargårdskyrkan fick vi
information att kyrkans medlemmar har röstat igenom förslaget att gå
vidare med byggplaner i enlighet med detaljplanen för Ekkällan -
Smedstad 1:18. Detta under förutsättning att bland annat detaljplanen
blir godkänd och att avstyckningen av tomter blir såsom de vill.
Kyrkan lovade att återkomma med besked i frågan kring huvudman
för den förskoleverksamhet som ska bedrivas i de nya lokalerna
innan årsskiftet. Planerad byggstart är just nu vid början av 2023.

● För att ha en alternativ plan om MiniGiraffen inte kommer att kunna
bedriva sin verksamhet i Ryttargårdskyrkans nya lokaler har
ordförande och föreståndare kontaktat Lejonfastigheter gällande
möjligheter och tillvägagångssätt för att hitta en anna lokal. Vi
inväntar nu återkoppling.

● Då ytterligare information från Ryttargårdskyrkan kring byggplanerna
förväntas i mitten av oktober beslutades att nästa styrelsemöte flyttas
från 19 oktober till 27 oktober.

● Ordförande skriver mail med information om status för byggnationen
till medlemmarna och kortare text kring status som kan läggas ut på
hemsidan.



Övriga punkter:

● Styrelsen diskuterade fördelning av medlemmar i arbetsgrupper och
tog fram plan för lösning av behov av ytterligare medlemmar i
vintergruppen.

● Föreståndare informerade om personalens aktiviteter på höstens
kickoff.

● Med anledning av de slopade Corona-restriktionerna från och med 29
september fördes diskussion kring behov av att uppdatera förskolans
riktlinjer. Anna förmedlade att personalen upplever att det ger ett
större lugn i barngruppen att föräldrar hämtar och lämnar vid grinden
och att den rutinen därför behålls. Vi följer annars kommunens
riktlinjer vad gäller rutiner vid symptom osv. Anna skickar information
om detta till medlemmarna.

● Enligt notering från tidigare styrelsemöte har ordförande efterfrågat
frivilliga medlemmar från Nallen att anmäla sig till valberedningen. Vi
skickar nu ut en påminnelse om detta och frågan kommer även att
tas upp på uppkommande föräldramöte. Under styrelsemötet togs det
fram en lista på medlemsfamiljer som annars kommer att tilldelas
uppdraget.

● Noterades att styrelsen, enligt uppgift från föregående styrelsemöte,
har beslutat om lönerevision för förskollärare från 1 september och att
lönesamtalen är utförda. Barnskötare kommer enligt beslut från
tidigare styrelsemöte få sin lönerevision 1 november. De nya lönerna
kommer att förmedlas av personalansvarig.

● Materialansvarig informerade att den planerade boning av golv blev
uppskjutet på grund av sjukdom. Boningen kommer nu istället att
utföras uppdelat på två vardagseftermiddagar. När datum är satt bör
information skickas ut till medlemmarna och till städpersonal.



● Noteras att enkät från skolverket kring erfarenheter av pandemin
inom förskolan besvarad av föreståndare.

● Fördes diskussion kring att vi kommer behöva ta in extra barn i vår
och kanske redan i januari då några barn går ned på halvtid och
många slutar efter sommaren. Det kvarstår att detaljplanera hur
många barn som ska tas in och när och även hur personalfrågan ska
lösas. Vi behöver se över rekrytering av nya vikarier då Elin inte
längre finns tillgänglig. Vice ordförande förmedlade information att
finns barn i kö.

● Personalansvarig informerar att det finns en pågående kontakt med
en av föreningens medlemmar kring möjlighet att genomföra
HLR-utbildning efter att Coronarestriktionerna släpper.

● Till nästa styrelsemöte ombeds samtliga styrelsemedlemmar att se
över dokumentet med egenkontroll och skyldigheter samt dokumentet
med processer och projekt för att se över vad som behöver göras
eller dokumentera vad som redan har gjorts.

● Beslutas att föräldraenkät ska skickas ut under december för att ha
tid att sammanställa och bearbeta resultatet innan nästa årsmöte.

Nästa styrelsemöte: 27 oktober 2021


